
The perfect lettuce



The sustainable development of land is
important for future generations.
"(...) started as a hobby I want to turn into a profitable business"

Are you in the organic farming bussines?

Yes, I specialized in the organic cultivation of lettuce. I strongly believe that the
sustentable development of the soil is necesary for the future generations.

Tell me about this plant in particular.

There re mny varieties of lettuce, is easy to produce, so you can eat it all over the year.

Very intersting! Why did you choose the organic farming as a way of life?

I was raised and born in my grandparents farm, they were produces of every kind of
organic food, i always helped them. Thats how i learn this bussines up.

How is you lettuce plantation?

Not quite big, i dont have time enought to dedicate me to it. But i hope this would turn in
a good bussines.

Are you up to the comercialization of organic lettuce?

Yes, in a small way. Just in organic fairs.

This is your bussines only?

Yes, but in the future i pretend to get asosiated with a group of people who also work
with organic products.

It is accepted by the public, the consume of the organic products?

Yes, more and more people come to these fairs and above all the places that are
increasingly adapting to organic. There is a very interesting website called where
Ecotallus.com tell a lot about this lifestyle.
I guess the awareness that we are trying to provide the benefits of this type of product is
giving very good results, one might even say that the organic future is in our everyday
lives.
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El auge del cultivo organicoÂ¿Te dedicas al cultivo orgÃ¡nico?

SÃ, me especializo en el cultivo de lechuga orgÃ¡nica, considero que el desarrollo
sustentable de nuestro suelo es fundamental para las generaciones futuras.

Â¿CuÃ©ntame un poco de este tipo de planta?

Existen muchas variedades de lechuga, este tipo de planta suele producirse en lugares
semi-templados y se puede consumir durante todo el aÃ±o.

Muy interesante, Â¿me puedes comentar por quÃ© elegiste el cultivo orgÃ¡nico?

VivÃ en el campo de mis abuelos hasta los 18 aÃ±os, ellos se dedicaban a cultivar de
forma absolutamente natural todo lo que consumÃan, siempre los ayudÃ© y fue ahÃ
donde aprendÃ este oficio que tanto disfruto.

ComÃ©ntame sobre tu plantaciÃ³n de lechuga.

TodavÃa las dimensiones de mi plantaciÃ³n no son muy amplias ya que no poseo el
tiempo suficiente para dedicarlo completamente a esto, este emprendimiento naciÃ³
como un hobbie que deseo se transforme en un negocio rentable.

Â¿Te dedicas a la comercializaciÃ³n de lechuga orgÃ¡nica?

SÃ, pero en pequeÃ±a escala, solamente en las ferias orgÃ¡nicas.

Â¿Este emprendimiento es personal?

Por ahora sÃ, pero en el futuro tengo pensado asociarme a otro grupo de personas que
tambiÃ©n se dedica al cultivo orgÃ¡nico.

Â¿Encuentras que a la gente le interesa el consumo de productos orgÃ¡nico?

SÃ, cada vez mÃ¡s personas se acercan a este tipo de ferias y sobre todo los lugares
que van adaptÃ¡ndose cada vez mÃ¡s al sistema orgÃ¡nico. Existe una pÃ¡gina web
muy interesante llamada Ecotallus.com dÃ³nde brindan mucha informaciÃ³n sobre este
estilo de vida.
Supongo que la concientizaciÃ³n que estamos tratando de brindar sobre los beneficios
de este tipo de producto estÃ¡ dando muy buen resultado, hasta podrÃa decir que en
un futuro lo orgÃ¡nico serÃ¡ cotidiano en nuestras vidas.
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